



CERTIFICATE FOR CHINA COMPULSORY PRODUCT CERTIFICATION

CERTIFICATE NO.: 2017011608986905

NAME AND ADDRESS OF THE APPLICANT

Shenzhen 10Gtek Transceivers Co., Ltd.
Room 202,203,203A, Block 3, Zhongliangchuangzhi Zone, Xin'an Street, Bao'an, ShenZhen,
Guang Dong

NAME AND ADDRESS OF THE MANUFACTURER

Shenzhen 10Gtek Transceivers Co., Ltd.
Room 202,203,203A, Block 3, Zhongliangchuangzhi Zone, Xin'an Street, Bao'an, ShenZhen,
Guang Dong

NAME AND ADDRESS OF THE FACTORY

Shenzhen HongRui Optical Technology Co., Ltd.
B#2F Shuangjinhui Industrial Park, Yonghe Road, Heping Village, Fuyong Town, Bao'an
Dis, Shenzhen, China

PRODUCT NAME, MODEL AND SPECIFICATION

Switch
See Appendix (Sale without cord set)

THE STANDARDS AND TECHNICAL REQUIREMENTS FOR THE PRODUCTS

YD/T993-1998;GB4943.1-2011;GB/T9254-2008

This is to certify that the above mentioned product(s) complies with the requirements of implementation rules for compulsory certification(REFNO.CNCA-C16-01:2014).

Valid from: Jul.24,2017 **Valid until:** Apr.05,2022

The validity of the certificate is subject to positive result of the regular follow up inspection by issuing certification body until the expiry date.

The certificate information is available through CNCA's website: www.cnca.gov.cn



President:

Wang Kejiao



CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE



中国国家强制性产品认证证书

证书编号：2017011608986905

委托人名称、地址

深圳市万兆通光电技术有限公司
深圳市宝安区新安街道 67 区中粮创智厂区 3 栋 202、203、203A

生产者（制造商）名称、地址

深圳市万兆通光电技术有限公司
深圳市宝安区新安街道 67 区中粮创智厂区 3 栋 202、203、203A

生产企业名称、地址

深圳市洪瑞光祥电子技术有限公司
深圳市宝安区福永街道和平社区永和路双金惠工业城 B 栋 2 层

产品名称和系列、规格、型号

交换机（具有集线器功能）
见附件（不带电线组件销售）

产品标准和技术要求

YD/T993-1998; GB4943.1-2011; GB/T9254-2008

上述产品符合强制性产品认证实施规则 CNCA-C16-01:2014 的要求，
特发此证。

发证日期：2017 年 07 月 24 日 有效期至：2022 年 04 月 05 日

证书有效期内本证书的有效性依据发证机构的定期监督获得保持。

本证书的相关信息可通过国家认监委网站 www.cnca.gov.cn 查询



主任：



中国质量认证中心